
Fra:                                              Eva Korsøen <eva@kkark.no>
Sendt:                                        fredag 23. september 2022 13:40
Til:                                               Laila Bjørge; Postmottak Alver
Kopi:                                           Svein Arne Vågane
Emne:                                        Skorholmen landbruksveg, Austrheim kommune
 

Vedr. søknad om bygging av vei Skorholmen, Austrheim

Jeg har gjentatte ganger prøvd å få kontakt på epost, tlf og sms denne uken, både til deg og din kollega 
Svein Arne Vågane, uten å få svar.

Iflg kommunens hjemmeside er saksbehandlingstiden for denne type søknader 3 uker. Søknaden vår er 
datert 29.4.2022, med felles befaring 1.7. og avtale om dialog for videre prosess. Vi ber om 
tilbakemelding eller i det minste en indikasjon på når vi kan få dette, slik at vi sammen kan finne den 
beste løsningen. Både fylkeskommunen og Austrheim kommune har meldt at de er positive til forslaget 
oversendt 26.8.

-- 
mvh
Eva Korsøen - arkitekt / landskapsarkitekt MNLA
Kvalbein Korsøen Arkitektur AS
Tel: 99708971
www.kkark.no

-------- Videresendt melding -------- 
Emne: Skorholmen Austrheim kommune
Dato: Mon, 12 Sep 2022 13:18:27 +0200

Fra: Eva Korsøen <eva@kkark.no>
Organisasjon

: Kvalbein Korsøen Arkitektur AS

Til: laila.bjorge@alver.kommune.no
CC: asbjorn.n.toft@austrheim.kommune.no, Siri Kaland <Siri.Kaland@vlfk.no>, Tore 

Myklebusthaug <tore@mmred.no>
 

Hei

Viser til henvendelse på e-post 26.8.22. ang vei og bro til Skorholmen, Austrheim kommune.

Vi har fått svar fra Vestland Fylkeskommune ang. kulturmiljøverdier, se under. 

Når kan vi påregne en midlertidig uttalelse fra dere?

-- 
mvh
Eva Korsøen - arkitekt / landskapsarkitekt MNLA
Kvalbein Korsøen Arkitektur AS
Tel: 99708971
www.kkark.no
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-------- Videresendt melding -------- 
Emne: SV: Skorholmen Austrheim kommune
Dato: Mon, 5 Sep 2022 06:24:45 +0000

Fra: Gunnbjørg Austrheim <Gunnbjorg.Austrheim@vlfk.no>
Til: Eva Korsøen <eva@kkark.no>

Hei igjen og takk for sist på befaring.

Viser til oversendt informasjon ang. søknad om oppgradering av vei og bro mellom parkeringsplass og 
bustadhus. 
Det er oversendt to alternativ der begge alternativa har sine fordeler og ulemper ut ifrå ulik vektlegging. 
Slik vi ser det med omsyn til kulturmiljøverdiane, er begge alternativa eit inngrep i landskapet som bør 
reduserast der det er mulighet for. Samstundes er utførelse med detaljering og varig materialer viktig.

Frå vårt ståstad kan begge alternativa aksepterast så fremst det vert kvalitet i alle ledd. Vi ber om å bli 
orientert videre i prosessen når uforming og detaljering fell meir på plass. 
Bare ta kontakt om dere lurer på noe.

Vh Gunnbjørg Austrheim

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Eva Korsøen <eva@kkark.no> Sendt: fredag 26. august 2022 14:07
Til: laila.bjorge@alver.kommune.no; Gunnbjørg Austrheim <Gunnbjorg.Austrheim@vlfk.no>
Kopi: asbjorn.n.toft <asbjorn.n.toft@austrheim.kommune.no>; Tore Myklebusthaug <tore@mmred.no>; 
Siri Kaland <Siri.Kaland@vlfk.no>
Emne: Skorholmen Austrheim kommune

Hei

Viser til befaring 1.7.22 på Skorholmen i Austrheim, ang søknad om oppgradering av vei og bro mellom 
p-plass og gårdsbruk. Befaringens konklusjon var at eksisterende steinbro ikke kan oppgraderes grunnet 
kulturminnehensyn, og at forslag til annen løsning skal utarbeides og oversendes for videre diskusjon.

Vi har laget to forslag til ny bro-og veiløsning, vedlagt.

Alternativ 2 følger eksisterende veitrase på Ulvøy med ny bro like nord for den gamle steinbroen. I 
alternativ 3 er både bro og vei lagt lenger nord i sundet, i god avstand fra kulturminnet. Etter å ha 
vurdert terrenget nøye er dette løsningen vi ser på som, på alle måter, den beste. Kortere veistrekning, 
lite terrenginngrep i form av sprenging og terrengmurer, gode fallforhold sammenlignet med alt.2, og - 
ikke minst - god av stand til det smaleste i sundet og den gamle steinbroen. Kulturminnet bevares i form 
og kontekst, og vil ved reetablering av sti, bli reparert og brukt av gående som før.

Vi tror en ny bro i alt. 3 bør konstrueres i stål. Det gir minimale dimensjoner og gode muligheter for en 
vakker form og et godt møte med terrenget på begge sider av sundet. Eier av Skorholmen har solid 
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erfaring fra skipsbygging, noe som kan være en stor fordel for prosess og gjennomføring.

Ser frem til å diskutere saken med dere, fint med tilbakemelding innen 9.9.

--
mvh
Eva Korsøen - arkitekt / landskapsarkitekt MNLA Kvalbein Korsøen Arkitektur AS
Tel: 99708971


